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Årsta torg är en vacker plats, kulturmärkt och med möteslokaler som Folkets Hus, 
bibliotek, teaterscen, caféer, restauranger och butiker. På sommaren porlar vatten i 
en fontän till stor glädje för alla. Men på vintern är torget mörkt, ödsligt och det har 
blivit ett tillhåll som många uppfattar som aggressivt och hotfullt. Även skjutningar 
har förekommit på senaste tiden. 
 
En plats där många människor rör sig är en tryggare plats. Ett sätt att skapa intresse 
och lust att komma till torget på vintern skulle vara att anlägga en skridskobana för 
barn och familjer m fl. Det ger möjlighet för barn att åka skridskor men ger också en 
större rörlighet av människor på torget. Det skulle kunna skapa ökad trygghet under 
den mörka årstiden.  
 
Hur ser förvaltningen på möjligheten för en isbana på Årsta torg och i övrigt öka 
tryggheten på torget under vintertid? 


